
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 25. dubna 2024 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Kuboň, Kulich, Bureš, Z. Dvořák, Hoksza,  
 
 1. Proběhla diskuse se studijními proděkany o budoucnosti PhD studia (forma 

přijímacího řízení, kvóty aj.). Studijní proděkani sbírají podněty pro připravovanou 
změnu podmínek přijímacího řízení. 

 
 2. Proděkan Sgall informoval o vývoji kolem výuky počítačových her. Zatímco u Bc. 

studia vznikla nová specializace (vypuštěním vývoje her), u Mgr. studia to není 
možné a mění se jen interní parametry. 

 
 3. Proděkan Sgall předložil návrh rozpočtu a nadále apeloval na podávání návrhů 

na nejrůznějších platformách (vč. PRIMUSu aj.). Návrh rozpočtu byl schválen 
v poměru (8:0:1). Kol. Barták poté vyzval k úpravě stávajícího vzorečku, např. 
zohlednění výuky a vedení prací při určování výše provozních prostředků. 
Kolegium také vyslovilo souhlas s návrhem principů úprav mezd a příplatků. 

 
 4. Kol. Forst upozornil na aktuální problém s licencemi AP pro WiFi, který povede 

k nutnosti několikasettisícové investice. Částečně lze pokrýt z rezervy sekce, ale 
hledají se další zdroje. Jednou z možností je úprava ERDF projektu. Při té 
příležitosti došlo k upřesnění informace z minulého kolegia – VŘ na ERDF ještě 
není možno soutěžit, pouze připravovat tam, kde to má v předstihu smysl. 

 
 5. Kolegium schválilo složení komisí pro hodnocení v rámci nového Kariérního řádu. 

Proděkan Sgall vyzval vedoucí ke kontrole ostatních končících smluv. 
 
 6. Staronovým děkanem byl zvolen doc. Mirko Rokyta. Nepředpokládají se větší 

změny kolegia děkana ani VR. 
 
 7. Fakulta jedná s CETINem o postupu úpravy komínů a jejím vlivu na provoz na 

půdě. 
 
 8. Projekt menzy v suterénu by měl být hotov do konce dubna. 
 
 9. Chystají se změny dopravní infrastruktury v Tróji. 
 
 10. Přesun mailových adres na fakultě na M365 pokračuje, kol. Zakouřil požádal o 

krátkou prezentaci na některé z dalších schůzí kolegia. 
 
 11. Pronájmy poslucháren na fakultě budou podléhat registraci v nové aplikaci. 
 
 12. SISAL zabezpečí vybavení S519 pro zoom. 
 
 13. Proděkan Sgall požádal vedoucí, aby vyzvali všechny zaměstnance a studenty 

k účasti na Matouškovské přednášce 29. 5. ve 14:00 v N1. 
 



 14. Do 17. 5. je možné podávat návrhy na cenu Arnošta z Pardubic pro vynikající 
učitele nebo výukový počin. 

 
 15. Proděkan Sgall připomněl setkání s partnery v refektáři 28. 5. v 17:00 a 

s delegací z Tchajwanu 10. 6. ve 14:00. 
 
 16. Příští schůze kolegia spojená se schůzí Rady Coopu bude 16. 5. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


